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Vragen van het lid Kuiken (PvdA) aan de Minister van Justitie en Veiligheid 
over de bewapening van boa’s bij Oud en Nieuw (ingezonden 6 december 
2018). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Boa’s bang voor oud en nieuw»?1 

Vraag 2
Begrijpt u dat boa’s, die rond Oud en Nieuw de lokale vuurwerkverboden 
handhaven, zich zorgen maken over hun veiligheid? Zo ja, waarom? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 3
Is er sprake van een toenemende onveiligheid voor deze boa’s? Zo ja, waar 
blijkt dat uit en houdt dat verband met het feit dat delen van gemeenten 
vuurwerkvrij moeten zijn en andere delen niet? 

Vraag 4
Wat wordt er op dit moment gedaan teneinde deze boa’s te beschermen? 
Acht u dit voldoende effectief? Zo ja, waar blijkt dat uit? Zo nee, waarom 
niet? 

Vraag 5
In hoeverre is de inzet van boa’s tijdens Oud en Nieuw afhankelijk van de 
aanwezige politiesterkte? Is er afdoende politie aanwezig teneinde naast hun 
eigen werk ook boa’s te beschermen?

1 https://www.ad.nl/binnenland/boa-s-bang-voor-oud-en-nieuw~a6ad9428/
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